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Protokół Nr XXIII/2013 

 

 

z XXIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 14 marca 2013 r. 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14
00 

do 17
47

. W sesji 

udział wzięło 12 radnych. Nieobecność radnej Katarzyny Rezmer została usprawiedliwiona. 

  W sesji udział wzięło 5 pracowników urzędu gminy 4 zaproszonych gości oraz 2 

osoby zainteresowane obradami. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

1.Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Gminy.  

2)  Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4)  Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

2. Sprawozdanie z działalności Rady i Komisji Rady Gminy Zławieś Wielka za 

2012 r.  

3. Sprawozdanie z działalności GOPS oraz Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2012 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności GOKiS w Złejwsi Małej, Biblioteki Gminnej oraz 

Orkiestry Dętej za 2012 rok. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2013 r., 

2) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Gminnego 

Zakładu Komunalnego w Złejwsi Wielkiej z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu Gminy Zławieś Wielka, 

3) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Zławieś Wielka oraz planów 

pracy Komisji stałych Rady Gminy Zławieś Wielka, 

4) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stary Toruń, 

5) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w części północno-zachodniej i w części wschodniej miejscowości 

Zławieś Mała, gmina Zławieś Wielka, 

6) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w południowej i centralnej części miejscowości Czarne Błoto, 

gmina Zławieś Wielka. 

6. Informacja o pracach wójta między sesjami. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8.  Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła obrady XXIII sesji Rady Gminy. Przywitała radnych, wójta wraz z pracownikami 

urzędu gminy, kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego Pana Wiesława Kazanieckiego, 

dyrektor GOKiS-u Panią Marię Karpińską, kierowniczkę Biblioteki Gminnej Panią Ewę 

Wysocką oraz sołtysów. Po przeanalizowaniu listy obecności stwierdziła, że liczba radnych 

jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał. Odczytała proponowany 

porządek obrad wraz z dwoma nowymi projektami uchwał. Projekt nr 7 w sprawie 

przystąpienia do partnerstwa na rzecz realizacji Projektu pn. „Realizacja systemu 

innowacyjnej edukacji w województwie kujawsko-pomorskim poprzez zbudowanie systemu 

dystrybucji treści edukacyjnych” oraz projekt nr 8 w sprawie zmiany uchwały nr X/61/2011 

Rady Gminy Zławieś Wielka z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie utworzenia zakładu 

budżetowego pod nazwą Gminny Zakład Komunalny. Poinformowała radnych, że ze względu 

na usprawiedliwioną nieobecność wójta z porządku obrad należy wykreślić pkt 6 Informacja 

o pracach wójta między sesjami. Po omówieniu zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

W ostatnim punkcie spraw organizacyjnych przewodnicząca poinformowała radnych, że 

protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był ogólnie dostępny. Został zamieszczony na stronie 

internetowej urzędu gminy, był do wglądu w biurze rady i każdy mógł się z nim zapoznać. 

Zapytała czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu.  Nikt z radnych nie zgłosił uwag.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXII sesji Rady Gminy został 

przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 2 Sprawozdanie z działalności Rady i Komisji Rady Gminy Zławieś Wielka za 2012 r. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła pracownika biura rady o przedstawienie sprawozdania. 

Sylwia Sypek – podinspektor ds. obsługi rady gminy i jej organów  

Odczytała sprawozdanie z działalności Rady Gminy za 2012 r. – informacja w załączeniu do 

protokołu. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zapytała, czy ktoś z radnych chce zabrać głos i ma jakieś uwagi do sprawozdania.  

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Podziękowała radnym za zaangażowanie w prace całej rady 

gminy oraz za pomoc we wspólnym rozwiązywaniu problemów, które nie zawsze są łatwe do 

rozwiązania.  

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności GOPS oraz Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2012 rok. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła kierownik GOPS-u o przedstawienie kolejnego punktu porządku obrad. 

Aldona Michalska – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
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Przedstawiła sprawozdanie z działalności GOPS oraz Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych – informacja w załączeniu do protokołu. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła dyskusję nad przedstawionym sprawozdaniem.  

Piotr Pawlikowski – radny  

Powiedział, że 10 % mieszkańców gminy korzystających z pomocy GOPS to bardzo duża 

liczba i jego zdaniem albo część tych ludzi „nagina” przepisy albo naprawdę ludność w naszej 

gminie jest bardzo uboga. Zapytał ile godzin pracy przypada na jedną osobę pracującą  

w świetlicy socjoterapeutycznej tygodniowo lub miesięcznie. Czy takie osoby muszą mieć 

odpowiednie kwalifikacje, czy każdy je posiada i jakie jest wynagrodzenie takiego 

pracownika.  

Aldona Michalska – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

W tej chwili nie jest w stanie dokładnie powiedzieć ile godzin pracuje każda osoba. Dodała, 

że te osoby zatrudnione są na podstawie umowy zlecenia, zawieranej z wójtem. We wrześniu 

każdego roku zainteresowani zwracają się do wójta o przydzielenie godzin pracy w świetlicy 

socjoterapeutycznej. Dokładnie nie wie, ale miesięcznie takie osoby pracują od 24 do 30 

godz.  

Piotr Pawlikowski – radny  

Poprosił kierownik GOPS o pisemną odpowiedź na zadane pytania. 

Andrzej Pyzik – radny 

Dołączył się do pytania poprzednika na temat wydatków na poszczególne świetlice 

socjoterapeutyczne prowadzone w ramach środków otrzymywanych od Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i poprosił o szczegółową pisemną odpowiedź.  

Piotr Pawlikowski – radny  

Zapytał, czy komisja w ubiegłym roku przeprowadzała kontrole w świetlicach.  

Aldona Michalska – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Odpowiedziała, że takie kontrole nie były przeprowadzane.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Powiedziała, że jej zdaniem Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych powinna 

opracować regulamin prowadzenia świetlic, przekazać go osobom odpowiedzialnym za 

prowadzenie zajęć i zobowiązać ich do umieszczenia na stronie internetowej szkoły planu 

zajęć świetlicy socjoterapeutycznej.  

Aldona Michalska – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Odpowiedziała, że takie informacje są umieszczone na stronie internetowej urzędu gminy być 

może oprócz informacji ze szkoły w Złejwsi wielkiej.  

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności GOKiS w Złejwsi Małej, Biblioteki Gminnej oraz 

Orkiestry Dętej za 2012 rok. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  
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Poprosiła dyrektor GOKiS-u o przedstawienie pierwszej części sprawozdania.  

Maria Karpińska – dyrektor GOKiS-u 

Przedstawiła informację z działalności ośrodka za 2012 r. – sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu. 

Henryk Lizak – radny  

Zaznaczył, że Gminny Ośrodek Kultury i Sporu ma bardzo duży wpływ na kulturę w naszej 

gminie i pogratulował sukcesów. Zapytał, czy GOKiS współpracuje z Fundacją Piękniejszego 

Świata w Skłudzewie.  

Maria Karpińska – dyrektor GOKiS-u 

Odpowiedziała, że instruktorzy GOKiS w czasie wakacji letnich organizowali dzieciom 

zajęcia w fundacji.  

Henryk Lizak – radny  

Zapytał, czy wszystkie pomysły zajęć dla dzieci wymyśla sama, czy może wraz z radą kultury 

i czy taka rada jest w ogóle utworzona.  

Maria Karpińska – dyrektor GOKiS-u 

Odpowiedziała, że zajęcia, konkursy itp. są wymyślane wraz z pracownikami GOKiSu,  

o czym wspomniała w sprawozdaniu. Dodała, że rada kultury nie została przez nią powołana, 

ponieważ nie ma takiego obowiązku. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła o przedstawienie sprawozdania z działalności Biblioteki Gminnej. 

Ewa Wysocka – kierownik Biblioteki Gminnej 

Omówiła działalność biblioteki za 2012 r. – informacja w załączeniu do protokołu. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Stwierdziła, że ma wewnętrzne obawy odnośnie rozwoju bibliotek, ponieważ w dzisiejszych 

czasach ludzie korzystają z udogodnień techniki takich jak tablety i audiobooki. Dodała, że 

ma nadzieję, iż tak się nie stanie, ponieważ książka dostarcza czegoś lepszego dla serca i dla 

ducha. Zaproponowała przyjęcie innych form zachęcających do czytania książek. 

Robert Borzęcki – radny 

Zapytał, czy skoro w czytelni wiele osób korzysta z komputerów, to czy nie lepiej byłoby 

zakupić więcej sprzętu dla takich osób.  

Ewa Wysocka – kierownik Biblioteki Gminnej 

Odpowiedziała, że nie ma takiej potrzeby, a ilość komputerów jest wystarczająca.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Zapytał, czy biblioteka prowadzi zbiórkę książek. 

Ewa Wysocka – kierownik Biblioteki Gminnej 
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Odpowiedziała, że czasami przyjmuje książki na stan biblioteki, ale w związku z brakiem 

miejsc do ich składowania tylko te których w bibliotece nie ma. Dodała, że najbardziej 

pożądanymi książkami są lektury szkolne.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Zapytał, czy prowadzona jest zbiórka podręczników szkolnych. 

Ewa Wysocka – kierownik Biblioteki Gminnej 

Odpowiedziała, że raczej nie, ponieważ często zmienia się program nauczania w szkołach  

i niestety czasami takie książki z roku na rok stają się bezużyteczne.  

Piotr Pawlikowski – radny  

Zapytał, jaka jest tematyka najnowszych książek zakupowanych przez bibliotekę.  

Ewa Wysocka – kierownik Biblioteki Gminnej 

Odpowiedziała, że książki kupuje się typowo pod czytelnika, a teraz najczęściej czytane są 

książki o prawdziwych historiach, oparte na faktach.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła o przedstawienie ostatniej części sprawozdania dotyczącej orkiestry dętej. 

Krzysztof  Kędzierski – kapelmistrz Gminnej Orkiestry Dętej 

Przedstawił sprawozdanie z działalności orkiestry za 2012 r. – informacja w załączeniu do 

protokołu. 

Piotr Pawlikowski – radny  

Zapytał, jaka jest cena występu orkiestry poza gminą. 

Krzysztof  Kędzierski – kapelmistrz Gminnej Orkiestry Dętej 

Odpowiedział, że jest to kwota 800 zł, z czego ok. połowa przeznaczana jest na pokrycie 

wynajęcia autokaru.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Życzyła dalszych sukcesów dla całej orkiestry i podziękowała za promowanie gminy na 

zewnątrz.  Podziękowała za sprawozdanie i za wiele pracy, jaką wszyscy wkładają w rozwój 

kultury i umilanie życia mieszkańcom.  

Ad. 5 Podjęcie uchwał. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła skarbnika gminy o omówienie projektu uchwały nr 1.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Poinformowała radnych, że w stosunku do informacji, jaką otrzymali radni na wspólnym 

posiedzeniu komisji nastąpiła jedna zmiana. Dotyczy ona zabezpieczania środków na 

wykonanie studium wykonalności do zadania budowa kolektora tłocznego – oczyszczalnia 

Górsk – Przysiek w kwocie 10 tys. zł. Dodała, że do końca kwietnia trzeba złożyć wniosek  

o dofinansowanie tego zadania, dlatego należy już zabezpieczyć środki w budżecie.  
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Robert Borzęcki – radny 

Zapytał, dlaczego ponownie do budżetu zostało wprowadzone zadanie dotyczące budowy 

wodociągu na działkach, na których nie trwają żadne budowy. Inwestycja wodociągowa 

podwyższy ich wartość. Dodał tez, że to samo zadanie w ubiegłym roku zostało usunięte  

z budżetu. Jeżeli się myli i źle określił lokalizację tych działek to prosi o poprawę, ale jeśli nie 

to chciałby zapytać czy gminę stać na uzbrajanie działek, na których obecnie nic się nie dzieje 

i należą one do jednego właściciela.  

Wiesław Kazaniecki – kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego 

Odpowiedział, że środki na to zadanie zostały przesunięte z innego zadania, którego koszt się 

obniżył, powstała rezerwa i można było wykorzystać ją, na co innego. Dodał, że do urzędu 

gminy wpłynęło ok. 30 wniosków dotyczących budowy wodociągu i z nich wybrano 9 

przeznaczonych do realizacji. Poprosił, aby radny przedstawił, o jakie konkretnie działki 

chodzi, aby można ponownie przeanalizować zasadność budowy wodociągu.  

Jarosław Karczewski – radny 

Jego zdaniem uwagi radnego Borzęckiego należy zapisać w protokole i ustosunkować się do 

nich w późniejszym czasie. Zaznaczył, że jego zdaniem uchwałę należy podjąć na dzisiejszej 

sesji. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zaproponowała, aby podjąć uchwałę w takiej wersji, jaką otrzymali radni wykreślając z niej 

konkretne działki, a środki przeznaczyć ogólnie na budowę wodociągu w miejscowości 

Zławieś Mała.  

Robert Borzęcki – radny 

Zapytał, co oznacza zapis w uchwale „Rozgarty – przebudowa sieci wodno kanalizacyjnej”. 

Poprosił o odpowiedź, co kryje się pod tym zapisem.  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik referatu rolnictwa 

Odpowiedział, że chodzi o przebudowę sieci, która w wyniku błędu wykonawcy znalazła się 

pod budynkami i trzeba była ją usunąć spod istniejących budynków. Wykonawca, źle 

zinwentaryzował sieć i błędnie zaznaczył na mapie przebieg przyłącza wodno – 

kanalizacyjnego 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał pani prawnik czy mimo tego, że od błędu, który popełnił wykonawca minęło ok. 7 lat 

można domagać się odszkodowania.  

Magdalena Chrzanowska – Thiede – radca prawny 

Powiedziała, że przygotuje się do odpowiedzi na to pytanie do kolejnej sesji, ponieważ jest to 

dość skomplikowana sprawa.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zapytała, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do projektu uchwały. Nikt z radnych nie 

zgłaszał uwag, odczytała więc projekt uchwały.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIII/159/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś 

Wielka na 2013 r. 
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Robert Borzęcki – radny 

Zgłosił wniosek o nieczytanie projektów uchwał, które dyskutowane były przez radnych na 

komisjach, poprosił o odczytanie tylko dwóch projektów, które zostały przedstawione radnym 

na dzisiejszej sesji.   

W wyniku przeprowadzonego glosowania radni jednogłośnie przyjęli wniosek radnego.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła Panią skarbnik o omówienie kolejnego projektu uchwały. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Poinformowała radnych, że uchwała w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego - Gminnego Zakładu Komunalnego w Złejwsi Wielkiej z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Zławieś Wielka powinna zostać podjęta 

dopiero w roku 2013, w związku z tym radni otrzymali poprawiony projekt dotyczący 

zwolnienia za rok 2012, zgodnie z treścią tej uchwały traci moc uchwała z kwietnia roku 

poprzedniego. 

Mirosław Trzybiński – radny 

Zapytał ile wynosi nadwyżka z roku 2012.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że według sprawozdania z GZK nadwyżka ta wynosi ok. 108 tys. zł. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIII/160/2013 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego 

- Gminnego Zakładu Komunalnego w Złejwsi Wielkiej z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu Gminy Zławieś Wielka 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zapytała czy ktoś z radnych ma uwagi do projektu uchwały nr 3 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Gminy Zławieś Wielka oraz planów pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Zławieś Wielka. Nikt z radych nie zabrał głosu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIII/161/2013 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Zławieś 

Wielka oraz planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Zławieś Wielka 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poinformowała obecnych, że projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Stary Toruń był szeroko dyskutowany na wspólnym posiedzeniu komisji  

i zapytała, czy mimo tego ktoś chce jeszcze zabrać głos w tej sprawie.  

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIII/162/2013 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Stary Toruń 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  
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Zapytała, czy mimo tego, że uchwały w sprawie planów miejscowych były szeroko 

dyskutowane na wspólnym posiedzeniu komisji ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos 

w tej sprawie. Nikt z radnych nie miał pytań, przystapiono więc do głosowania.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIII/163/2013 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w części północno-zachodniej i w części 

wschodniej miejscowości Zławieś Mała, gmina Zławieś Wielka 

Do projektu uchwały w sprawie planu miejscowego dla działek położonych w miejscowości 

Czarne Błoto również nikt z radnych nie miał uwag.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIII/164/2013 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w południowej i centralnej części miejscowości 

Czarne Błoto, gmina Zławieś Wielka. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła Panią sekretarz o omówienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

partnerstwa na rzecz realizacji Projektu pn. „Realizacja systemu innowacyjnej edukacji  

w województwie kujawsko-pomorskim poprzez zbudowanie systemu dystrybucji treści 

edukacyjnych”. 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Poinformowała radnych, że uchwała dotyczy zakupu tablic interaktywnych dla szkół z terenu 

naszej gminy, których zakup współfinansowany jest przez Urząd Marszałkowski. Projekt ten 

głównie dotyczy klas szkół podstawowych 4 – 6. W zapotrzebowaniu przez naszą gminę 

zostały zgłoszone szkoły z Górska, Złejwsi Wielkiej i Rzęczkowa. Zakupionych zostałoby 

łącznie 19 tablic interaktywnych. Wkład gminy wynosi 25 % kosztów projektu i wynosi ok. 

72 tys. zł. Uchwała została wprowadzona w ostatniej chwili, ponieważ Urząd Marszałkowski 

w zbyt krótkim czasie poinformował nas o konieczności zabezpieczenia środków na ten cel. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

W całości odczytała projekt omawianej uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIII/165/2013 w sprawie przystąpienia do partnerstwa na rzecz realizacji 

Projektu pn. „Realizacja systemu innowacyjnej edukacji w województwie kujawsko-

pomorskim poprzez zbudowanie systemu dystrybucji treści edukacyjnych” 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła Panią skarbnik o omówienie ostatniego projektu uchwały. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Wyjaśniła radnym konieczność zmiany uchwały nr X/61/2011 Rady Gminy Zławieś Wielka  

z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie utworzenia zakładu budżetowego pod nazwą Gminny 

Zakład Komunalny.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zapytała, czy ktoś z radnych ma pytania do omówionej uchwały. Nikt z radnych nie zabrał 

głosu, odczytała, więc projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
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uchwałę Nr XXIII/166/2013 w sprawie zmiany uchwały nr X/61/2011 Rady Gminy 

Zławieś Wielka z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie utworzenia zakładu budżetowego 

pod nazwą Gminny Zakład Komunalny. 

Ad. 7 Wolne wnioski i zapytania. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poinformowała radnych o konieczności dostarczania do biura rady do końca kwietnia br. 

oświadczeń majątkowych wraz z załączonym PIT-em za 2012 r. Przekazała informacje że  

w Przysieku 15 marca br. o godz. 17.00 odbędzie się spotkanie z Panem Ministrem Rolnictwa 

organizowane przez Izbę Rolniczą. Wspomniała o zaproszeniu, które otrzymali wszyscy radni 

na występ Gminnej Orkiestry Dętej organizowany z okazji dnia płci pięknej  

i odmiennej w Wiejskim Domu Kultury w Górsku.  

Jarosław Karczewski – radny 

Poprosił kierownika Kazanieckiego o odpowiedź na zadawane już wcześniej pytanie 

dotyczące ilości osób korzystających ryczałtowo z wody oraz ile kosztowałoby zamontowanie 

tym osobom wodomierzy.  

Wiesław Kazaniecki – kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego 

Odpowiedział, że takich osób jest ok. 258. Dodał, że chcąc opomiarować  48 spółdzielni 

potrzebna jest kwota 90 tys. zł. Systematycznie będą zakładane wodomierze takim 

mieszkańcom na tyle ile pozwolą posiadane środki. Na dzień dzisiejszy jednak nie ma  

w budżecie takiej kwoty, aby jednorazowo wszystkich opomiarować.  

Jezry Dudzic – radny 

Powiedział, że w spółdzielniach powinny być wymienione nie tylko liczniki główne, ale także 

liczniki w mieszkaniach, które od około 15 lat nie posiadają już legalizacji. 

Andrzej Pyzik – radny  

Zapytał czy spółdzielnie posiadają podpisane protokoły o przekazanie sieci wewnętrznej 

urzędowi gminy. Jeśli nie to sieć wewnętrzna należy do spółdzielni a opomiarowanie może 

być zrobione tylko dla budynku. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Uważa, że jest to problem GZK i Prezesów Spółdzielni Mieszkaniowych i to oni powinni 

zająć się tym problemem.  

Jan Walter – sołtys 

Zapytał, czy byłaby możliwość postawienia wiaty przystankowej dla dziesięciorga dzieci  

z bloków w Pędzewie obok silosów Pana Piotrowskiego.  

Mirosław Trzybiński – radny 

Zasygnalizował, że mieszkańcy Toporzyska skarżą się na brak odśnieżania, nie mogą 

dojechać do swojej posesji, mimo tego, że tym tematem powinien zajmować się na bieżąco 

Pan Drozdowski, który ma ten teren w okresie zimowym do odśnieżania.  

Jarosław Karczewski – radny 
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Zadał pytanie odnośnie bramy wjazdowej przy szkole w Czarnowie głównie w celach 

przeciwpożarowych. Dodał, że sprawa ciągnie się, co najmniej rok, a w razie jakiegokolwiek 

wypadku strażacy nie mają odpowiedniego dostępu. Zapytał, czy ktoś zajmie się ta sprawą 

czy jednak powinien zając się tym Dyrektor Szkoły. 

Krzysztof Rak – asystent 

Jeżeli chodzi o odśnieżanie powiedział, że sprawy powinny być zgłaszane na bieżąco, inne 

wsie zgłaszały problemy i odpowiednie osoby z gminy upominały wykonawców. Jednak 

mieszkańcy wsi Toporzysko nie skarżyli się wcześniej na brak odśnieżania, a bynajmniej 

żadne takie problemy do niego nie dochodziły. Problemem bramy przy szkole w Czarnowie 

powinien zająć się osobiście dyrektor szkoły w porozumieniu z panem Brzozowskim.  

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zgodziła się z wnioskiem radnego Karczewskiego, powiedziała, że temat dotyczący bramy 

wjazdowej od strony boiska był poruszany już w ubiegłym roku.  Radni zauważyli ten 

problem podczas wspólnego objazdu szkół w celu sprawdzenia ich przygotowania do nowego 

roku szkolnego. Dodała, że wójt proszony był, aby potraktować tę sprawę, jako priorytet. 

Jan Walter – sołtys 

Poruszył temat wycinki gałęzi, która została wykonana jednak nikt nie uprzątnął ich  

z pobocza. Przy gorszej pogodzie wiatr rozwiewa gałęzie na jezdnię stwarzając poważne 

zagrożenie. 

Teresa Balicka – sołtys/radna 

Podziękowała kierownikowi Kwiatkowskiemu za wyczyszczenie rowu w Rzęczkowie.  

Ad. 8  Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Stwierdziła, że tematy dzisiejszej sesji zostały wyczerpane, podziękowała za aktywne 

uczestnictwo i o godz. 17
47

 zamknęła obrady XXIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
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